



Utrechtse Historische Studenten Kring

Drift 21, kamer 1.06
3512 BR Utrecht
030-2536449
IBAN NL39 INGB 0005 3603 14
info@uhsk.nl
<http://www.uhsk.nl>

Notulen Algemene Ledenvergadering Utrechtse Historische Studentenkring

woensdag 18 januari, 19.00

Sweelinckzaal, Drift 21 te Utrecht

Aanwezig: Omar Bugter, Hans Meulendijks, Juul Dresen, Lex van Rens, Kelly Hogervorst, Esther Martens, Lucy Visser, Martijn Kool, Mayte Beekman, Timo Houtekamer, Maurits Luiten, Daan van Midde, Jacob Uwland, Annefloor Robijn, Floris de Hart, Richard Kempen, Jori Veenman, Thomas Markhorst, Bart Blokland, Marwa Gohar Elanany, Myrthe van Niekerk, Date Pijlman, Daniël van Beek, Luke de Bruijn, Emma Broekman, Lars op de Laak, Castor van Dillen (voorzitter), Bram Benthem (notulist), Engelina Kuiken, Gerben Hospers, Judith Smitskamp, Nina van der Bent, Pepijn Hoekstra, Max van Meer, Willemijn Schuiling, Ivo Verhoef, Lenna Lammertink (37 aanwezigen)

1) Opening

Castor opent de vergadering om 19.00.

Castor: welkom allemaal op de halfjaarlijkse ALV. Goed dat jullie allemaal gekomen zijn.

2) Vaststellen agenda

Castor stelt de agenda vast.

Castor: wil iemand iets toevoegen aan de agenda?

Marwa: ik wil het graag hebben over het geld vanuit het VIGU, er is een overschot waardoor er een afrekening niet klopt. Ik vind dat het geld terug moet gaan naar VIGU. Het gaat over de aanvraag voor de Grote Reis naar Warschau en Krakau uit 2014.

Castor: akkoord, dank voor de suggestie. Aangezien deze bespreking wellicht invloed heeft op het financieel jaarverslag van het 90^{ste}, stel ik voor om dit punt direct na de mededelingen te bespreken.

Het wordt punt 5.

3) Bespreking notulen ALV, 14-09-2016

Castor: Taalfouten kunnen jullie mailen naar info@uhsk.nl. Heeft er iemand opmerkingen over pagina 1.. pagina 2.. pagina 3.. pagina 4.. pagina 5.. pagina 6.. pagina 7.. pagina 8.. pagina 9.. pagina 10.. pagina 11.. pagina 12.. pagina 13.. pagina 14.. pagina 15.. pagina 16.. pagina 17.. pagina 18.. pagina 19.. pagina.. 20. Nee? Dan zijn de notulen bij de volgende hamerslag aangenomen.

4) Mededelingen van het bestuur

- Drukcontract BladNL

Castor: Aan het begin van dit collegejaar is Gerben op zoek gegaan naar wat er mogelijk was op het gebied van drukcontracten voor kaartjes, posters, de Aanzet, Argus en noem maar op. Na verschillende bedrijven benaderd te hebben kwam Blad NL uiteindelijk met de meest lucratieve deal. We besparen nu iets meer dan €1000,- op de begroting en daar krijgen we een stuk professioneler gedrukte Argus en Aanzet voor terug. Het contract kan jaarlijks opgezegd en aangepast worden. Lars zal zo nog meer uitleggen over de bestemming van het vrijgekomen geld. We zijn ook in overleg met de commissies betreffende het geld wat zij nog overhouden.

- Statutencommissie: discussieavond

Castor: De Statutencommissie is inmiddels meer dan vier maanden onderweg en heeft daarmee grote stappen gemaakt in het formuleren van respectabele statuten. Na de input op enkele stuurgroepen wil de Statutencommissie graag nog een keer hun voorstellen voor wijzigingen voorleggen aan jullie, voordat het ter sprake komt op de volgende ALV. De discussieavond vindt komende woensdag plaats tussen 18:00 en 21:00 in Drift 21 1.05.

- Voortgang Student Actief Certificaat

Castor: In het eerste pilotjaar ('15-'16) deden er 17 studenten mee aan het programma. Een groot deel hiervan bleek echter niet tot geen gebruik te maken van het SAC, ze waren niet actief. Date heeft deze mensen gemaild met de vraag of ze ermee door willen gaan, onder voorbehoud dat ze in het tweede jaar wel actief zouden worden. De [sic] pilot is ingesteld op 30 deelnemers. Als zij er in zouden blijven zouden zij plek voor nieuwe eerstejaars innemen die wel actief deel willen nemen. Een deel heeft aangegeven er toch mee te stoppen. In totaal zijn er 6 studenten doorgegaan met het programma.

Tijdens de Introductieperiode is er aandacht besteed aan het SAC onder de eerstejaars. Informatie hierover werd verstrekt met de rest van het introductiepakket. Zij konden zich voor het begin van het academisch jaar al opgeven voor het SAC. Direct na de introductie vond er een voorlichting plaats waarbij Date de geïnteresseerde eerstejaars uitleg gaf over het SAC. Na afloop kon men aangeven of zij nog steeds geïnteresseerd waren. Het enthousiasme bij de eerstejaars was groot. Momenteel doen er 23 studenten mee aan het programma, waarvan 17 eerstejaars. Er doen ook 2 internationale studenten mee. Echter, wij merken dat op dit moment maximaal de helft van de studenten actief deelneemt aan het SAC. De Raad van Toezicht bestaat nog altijd uit twee docenten en twee studenten. De docenten zijn Jacco Pekelder en Saskia Stevens. De twee studenten zijn Ivo Verhoef en Max van Meer.

Castor: zijn er vragen over de mededelingen?

Floris: over het SAC, hebben jullie een inschatting hoe het dit jaar af gaat lopen? Zijn jullie positief of negatief, moet er wellicht nog een pilotjaar komen?

Castor: het kan zomaar zijn dat mensen nog heel actief gaan worden in de rest van jaar. Ik denk dat er nu weinig over te zeggen valt wat voor advies wij gaan geven.

Lex: ik denk dat het nu inderdaad nog niet te zeggen is. Als we met z'n allen besluiten om het voort te zetten, is het een plan waar nog in geïnvesteerd moet worden. Ik ben nieuwsgierig naar hoe het gaat met de puntentelling: is dat nog te doen? Kunnen mensen het in afzienbare tijd halen?

Emma: ik denk dat het met een driejarige bachelor prima te doen moet zijn, zeker met commissies en studiegerelateerde activiteiten. Arbeidsmarktoriëntatie is wat lastiger, aangezien die activiteiten soms wat minder populair zijn. Ik denk ook dat er genoeg punten te halen zijn voor internationale studenten.

Hans: is het voor het bestuur te doen?

Castor: ja, het is prima te doen.

Richard: hoeveel doen er nu actief mee, voor de duidelijkheid?

Castor: ongeveer elf en half.

Er wordt gelachen.

Pepijn: gaan jullie zelf nog wat doen aan bewustwording? Bijvoorbeeld een mailtje sturen?

Emma: het staat op mijn planning om binnenkort door te geven welke activiteiten er op de planning zijn en welke punten er te verdienen zijn.

Max: is het een idee om in Facebookevenementen te vermelden dat er SAC-punten te verdienen zijn?

Castor: dat zou in principe al moeten gebeuren.

Max: gebeurt dat ook?

Castor: het staat in het promotieplan.

Floris: ik kijk heel erg uit naar de discussieavond, maar vroeg me af op welke termijn er een concept inzichtelijk wordt en wanneer de extra ALV('s) gehouden gaan worden?

Castor: we willen vasthouden aan vier weken voor de juni-ALV.

5) VIGU

Castor: goed, dan nu het aangedragen punt. Marwa, zou jij dit nog wat uitgebreider kunnen toelichten?

Marwa: het geld van VIGU voor Polen was nog niet binnen bij het 89^{ste}. De financiële afrekening is toen wel ingestemd met de voorwaarde dat het geld nog binnen zou komen. Ik heb nu begrepen dat er duizend euro binnen is gekomen of nog gaat komen. Daardoor is er nu een overschot van 139,23. Naar mijn mening kan dat geld gewoon terug naar VIGU, aangezien we daar als vereniging verder niets mee hoeven of iets aan

hebben. Dan kunnen we het afhandelen en een mailtje sturen naar VIGU. Ik ben ook benieuwd naar wat andere mensen hiervan vinden.

Lars: de eindafrekening die ik uiteindelijk heb doorgestuurd naar VIGU, heeft nergens een bedrag van 140 euro overschot. Er is gewoon 1000 euro aangevraagd en dat is toegezegd door VIGU.

Jori: ik heb twee eindafrekeningen gestuurd naar Wouter. Eén met de aanvraag van 1000 euro, en één met 867 euro. De ExCom van dat jaar zou dan op 0 uitkomen.

Lars: het is toch raar dat er twee verschillende eindafrekeningen zijn?

Jori: ik heb een eindafrekening op basis van de daadwerkelijke uitgaven, en een eindafrekening waarbij de ExCom op 0 komt.

Juul: wat ik niet begreep, die afrekening had toch al gedaan moeten zijn?

Marwa: dat is dus precies wat er niet is gebeurd.

Er wordt gelachen.

Marwa: VIGU ziet het niet, maar het is gewoon voor onszelf: je komt gewoon op een overschot. Het volledige tabblad van de ExCom van Wouter staat dan op 0.

Date: het lijkt me niet meer dan logisch om het overschot terug te geven aan VIGU. We zijn technisch gezien aan het frauderen als we dat niet doen. Het is een garantiesubsidie. Het lijkt me absoluut niet wenselijk dat we liegen tegen VIGU.

Lars: klopt het dan dat er op het blad van de ExCom van 2014-2015 een overschot van 140 euro is? Want ik heb een bedrag van 71 euro.

Jori: hoe kom je aan dat bedrag?

Lars: ik kijk naar de cijfers die jij en Wouter naar mij hebben doorgestuurd en ik kom dan op een bedrag van 71 euro uit.

Jori: mag ik hier even over uitweiden? Er is toen winst gemaakt op Ameland: dat is toen niet teruggestort, maar besloten om het in de ExCom-pot te houden. Er is mij toen gevraagd om een aanvraag te doen voor 867 euro. Als er een ander bedrag wordt genoemd, dan weet ik ook niet waar dat vandaan komt.

Lex: met alle respect: deze discussie is denk is best wel zinloos. We kunnen hier geen zinnig besluit overnemen als iedereen met andere cijfers werkt. Ik wil voorstellen dat we op een volgende ALV alle cijfers inzichtelijk maken op een spreadsheet en het er dan echt over kunnen hebben.

Timo: je doet een aanvraag bij het VIGU voor de Grote Reis naar Polen, die doen jou ook voor die reis dan een garantie. Waarom is er dan minder geld nodig om de ExCom op 0 te laten draaien? Het geld is namelijk voor alleen de Grote Reis, en niet bijvoorbeeld voor

Ameland.

Jori: dan moeten we de eindafrekeningen van het 89^{ste} en het 90^{ste} en ook het 91^{ste} aanpassen, omdat de cijfers dan gaan veranderen. Ik ben hier nu om het aan de kaak te stellen en zoveel mogelijk uit te leggen.

Castor: Lars zal natuurlijk proberen om bij die volgende discussie dan alles ook zo inzichtelijk mogelijk te maken.

Nina: volgens mij spreken er nu allemaal mensen die er direct bij betrokken zijn, ik snap er helemaal niets van en zou willen oproepen om de oproep uit te stellen op de ALV.

Richard: als wij nu collectief kunnen besluiten dat we teveel geld hebben teruggekregen, als dat gewoon blijkt, dan kunnen wij nu toch gewoon afspreken dat het terug moet en dan gewoon het financieel jaarverslag instemmen?

Lex: ik vind wel dat het netjes zwart op wit moet komen.

Richard: maar dat is toch een nette handelswijze?

Floris: het betekent wel dat de begroting van het 89^{ste} weer open gegooid moet worden. Ik vind ook dat er dan moet worden gekeken naar teruggave van het geld aan de deelnemers.

Lars: ik wil dan voorstellen dat we de begroting van het 89^{ste} en in het vervolg daarvan ook die van het 90^{ste} tegen het licht gaan houden. Gezien er zoveel verschillende cijfers zijn, lijkt me dat dan verstandig.

Hans: nog één klein puntje dan: laten we dit dan allemaal alsjeblieft goed op papier zetten, zodat iedereen, ook de mensen die er niets van snappen of er niet direct bij betrokken waren het kunnen begrijpen.

Date: ik heb dan nog één hele praktische vraag: is het geld al aangevraagd bij het VIGU?

Lars: ja, dat heb ik gedaan.

Marwa: wat is nu concreet? Dat we er in juni dus op terug komen?

Castor: ja, ik stel voor om dan het voorstel van Lex te volgen. Vindt iedereen dat oké?

Op een volgende Algemene Ledenvergadering worden de financiële jaarverslagen van het 89^{ste} (2014-2015) en het 90^{ste} (2015-2016) (opnieuw) besproken. Dit betreft specifiek het tabblad 'Excursiecommissie' bij het 89^{ste} en de eindafrekening van die begroting; voor de eindafrekening van het 90^{ste} betekent dit dat we opnieuw kijken naar de eindbalans (i.e. de spaargelden).

6) Jaarverslag 2015-2016

Castor: Dan geef ik nu het woord aan Date voor de bespreking van het jaarverslag van het 90^{ste} bestuur.

Date: nou, daar gaan we. Ik heb een kleine presentatie gemaakt over het jaarverslag om nog even mooi langs te gaan wat wij in ons jaar hebben gedaan... Nee, dat gaan we natuurlijk niet doen. Ik hoop dat jullie het allemaal gelezen hebben. Heeft iemand er vragen over? Nee? Dank jullie wel voor jullie input.

Er wordt geapplaudiseerd.

Castor: wacht, voordat we hiervoor gaan klappen. Nog even officieel: heeft er iemand bezwaar tegen een open stemming? Nee? Wil er iemand tegenstemmen? Nee? Dan is bij de volgende hamerslag het jaarverslag van het 90^{ste} aangenomen.

Er wordt geapplaudiseerd

7) Financieel verslag 2015-2016

Castor: Dan geef ik nu het woord aan Marwa voor de eindbespreking van de financiën van het 90^{ste} bestuur.

Marwa: ik heb dus daadwerkelijk wat om te laten zien.

Date: mag het iets groter?

Marwa: kan iedereen het zien?

In koor: nee.

Myrthe: kan het nog één slagje groter?

Marwa: oké, dit is de eindafrekening van het 90^{ste}. Bij de inkomsten is vrijwel niets veranderd ten opzichte van september, zijn hier vragen over? Nee? Oké, dan gaan we naar de uitgaven. Oh, je kunt het nu niet helemaal zien.

Date: maak 'm anders weer iets kleiner.

Er wordt gelachen.

Marwa: het uiteindelijke resultaat is +€241,42. Dit wordt in de daarvoor bestemde potjes verdeeld volgens het vermogensplan. Ik heb alles ook al verrekend met het overschot wat nog op de spaarrekening stond. Zijn hier nog vragen over?

Hans: ik vind het een heel nette begroting.

Castor: gezien de discussie van nu, lijkt het me dus niet heel handig om het nu aan te nemen. Dan gebeurt er misschien hetzelfde als bij het 89^{ste}.

Lex: dan verandert er wat bij ons overblijft, en verandert dat van jullie ook. Je hoeft dan maar twee cijfers aan te passen

Castor: heeft er iemand bezwaar tegen deze oplossing?

Er is geen bezwaar.

Castor pauzeert de vergadering om 19.29.

---Pauze---

Castor hervat de vergadering om 19.41.

8) Voortgang beleidsplan 91ste bestuur

Castor: Goed, tijd voor de voortgang van het beleidsplan. Ik zal een korte weergave geven van alle in het beleidsplan opgenomen punten en daarna is er gelegenheid voor vragen.

Internationalisering

Castor: Na enige onduidelijkheid aan het begin van het jaar over het totale aantal internationale studenten die geschiedenis zijn gaan studeren en - niet onbelangrijk - lid geworden zijn van de UHSK konden wij en de commissies aan de slag met de internationalisering. Helaas is er nu niet een internationale student aanwezig op de ALV. Er heeft één student plaatsgenomen in de HistoriCie en de klankborden, daarnaast heeft ook één international plaatsgenomen in de DraCo en de Eerstejaarsraad. Bovendien zien we enkele internationals nog op verschillende activiteiten verschijnen. Op een aantal van tien leden zijn we gematigd tevreden over de integratie. Op een aantal punten is nog winst te behalen. De promotie voldoet op dit moment en bovendien worden er verschillende, onderwijsgerelateerde, activiteiten in het Engels georganiseerd. Er is al een aantal geweest en er komt ook nog een mooi aantal aan. Daar in tegen moet de voorlichting voor internationals voordat het collegejaar begint, aangepast worden. Men weet niet altijd wat een studievereniging precies inhoudt, het lijkt ons verstandig om daar meer uitleg over te verschaffen. Hier gaan we wanneer de zomer dichterbij komt dan ook harder aan werken. Dit zullen we onder andere doen door een stuk te plaatsen op de Engelstalige website op de UHSK. Bovendien hebben we de behoeftes gepeild. Er was behoefte aan een goedkope optie voor Nederlandstalige lessen. Inmiddels hebben wij een afspraak met Awater, de studievereniging van Nederlands, én een lesmethode waarmee deze lessen verzorgd kunnen gaan worden. Ik heb vandaag met hun Commissaris Onderwijs vergaderd. We hebben nu een eerste plan om lessen te gaan verzorgen, bijvoorbeeld op de UHSK-kamer. Er is een methode waar zij als studievereniging mee kunnen werken. Zij hebben ook een vak gehad waarin deze methode behandeld is.

Er is één punt in het beleidsplan waar we nog geen aandacht aan besteed hebben. Dit is het Language Café Utrecht, ik zal daarom in de komende weken bij de internationals peilen of er behoefte is om daar naartoe te gaan. Ook zal in de komende periode de website op meer vlakken vertaald en bijgehouden worden aan de Engelse kant.

Stuurgroep en Eerstejaarsbeleid

Castor: Over de stuurgroep en het eerstejaarsbeleid zijn we uitermate tevreden. De stuurgroep wordt over het algemeen erg goed bezocht, door jullie natuurlijk, en er is door een grote diversiteit aan onderwerpen altijd ruimte voor discussies, die erg vruchtbaar zijn gebleken. Het enthousiasme van de eerstejaars is zoals altijd groot, dit

zie je onder andere terug in de aanwezigheid bij activiteiten. Ook weten de eerstejaars de kamer goed te vinden, wij vinden het fijn om te zien dat er zoveel eerstejaars er op de kamer zijn.

Daan: koffie!

UHSK-Enquête

Castor: Ik hoop dat jullie deze allemaal ingevuld hebben. Voor het kerstreces hebben we de eerste UHSK-Enquête onder de leden verspreid. De enquête is ingevuld door het mooie aantal van 78 mensen. We hebben bewust gekozen om algemene vragen te stellen bij wijze van een experiment; in de tweede enquête willen we dus wel specifiekere vragen gaan stellen, vragen waar bijvoorbeeld duidelijk verschillende meningen over bestonden. Opvallend was dat voornamelijk eerste- en tweedejaars de enquête ingevuld hebben. Daarnaast viel op dat mensen graag meer discussie willen over de bestuursvorming en de gang van zaken op de ALV, de één vond haar te lang, de ander juist te kort. Mede hierdoor faciliteren we met agendapunt 9 een discussie over een Driejarenplan. Bovendien kunnen we in de volgende enquête meer aandacht aan specifiekere onderwerpen en opmerkingen besteden. Over de anonimiteit van de enquête werd soms getwijfeld, daar was ook een aantal opmerkingen over, maar ook dat kan aangepast worden in de volgende enquête. Wij zullen niet individueel per persoon gaan proberen te deduceren wie wat heeft ingevuld.

Commissiebeleid

Castor: De commissies zijn, zoals elk jaar, de levensader van de UHSK. Ook dit jaar wordt er een enorm grote en diverse hoeveelheid aan activiteiten georganiseerd. We hebben ervoor gekozen om via het evaluatiemoment per blok aan te schuiven bij de vergaderingen van de commissies. In de loop van het eerste blok zijn we daar deels vanaf gestapt. We schuiven nog wel aan bij commissies, maar dat is meer afhankelijk van de georganiseerde activiteiten, en ook de behoefte van een bepaalde commissie. We merken dat het best wel wat effect heeft, dat de commissieverantwoordelijke nu makkelijker contact heeft met haar of zijn commissie.

De Acquisitiecommissie heeft zijn nieuwe weg gevonden door actief bij te dragen aan de boekenmarkt en de UHSK-bibliotheek en verduidelijking te brengen in de verschillende sponsorcontracten. Ook zijn ze bezig geweest met de Kerstmarkt! De Carrièrecommissie heeft inmiddels een mooie workshop Persoonlijk Leiderschap georganiseerd en gaat maar liefst twee bedrijvendagen houden. De Feestcommissie heeft twee succesvolle feesten georganiseerd en bovendien staat er naar alle waarschijnlijkheid een gemeenschappelijk feest met Studiestichting Art op de planning. Er is hier nog geen precieze duidelijkheid over.

Ook zijn commissies bezig geweest met het organiseren van activiteiten die aansluiten bij de verschillende tracks die de studie Geschiedenis tegenwoordig heeft. Zo houdt de Carrièrecommissie er rekening mee, komt er een filmavond aan in samenwerking met IB, en heeft de HistoriCie afgelopen week de IR & Beer activiteit georganiseerd. In die zin is het contact met internationale betrekkingen dus heel goed. Er zal ook nog een gesprek komen met de coördinatoren van de twee tracks (IB; klassieke geschiedenis) in het twee jaar en de rol van de UHSK daarbij.

Bovendien wordt er steeds meer duidelijkheid verschaft wat betreft de inschrijffijsten. Lars houdt deze vaak bij middels de drive. Controleren of er betaald is. Ervaren we als erg positief.

Promotiebeleid

Castor: Aan het begin van dit collegejaar hebben we het promotieplan rondgestuurd en besproken op het voorzittersoverleg en een stuurgroep. We merken dat steeds meer commissies er rekening mee gaan houden en zien het plan daarom ook als een mooie bijdrage voor de toekomst.

Het Faceboekje wordt vooral door de bestuursleden gebruikt om de promotie te coördineren, via het contact met de commissieverantwoordelijke weten commissies waar ze aan toe zijn op het gebied van promotie. We hebben een aantal geluiden gehoord dat sommige berichtjes weg vielen. We willen hiermee bezig gaan door te stukjes op te leuken, bijvoorbeeld door een aantal mooie foto's, gezien daar vraag naar was.

Onderwijsbeleid

Castor: Op het gebied van onderwijs hebben we al enkele mooie stappen gemaakt. Zo is er al een datum geprikt voor de Onderzoeksparade. Voorlopig staat dit evenement op 22 mei gepland! Het departement is erg enthousiast. Bovendien zijn er vruchtbare gesprekken gevoerd over de communityvorming binnen het Departement en wat de rol van de UHSK daarin zou zijn. We proberen hiermee aan de ene kant de UHSK bekender te maken bij alle medewerkers van het Departement, maar ook de mogelijkheden van het Departement bij de UHSK'ers te verspreiden, aangezien het Departement natuurlijk ook veel te bieden heeft. Daarnaast hebben we op de stuurgroep al meerdere malen discussies gehouden over onderwijsgerelateerde zaken. Je merkte dat er daar vruchtbaar over nagedacht werd.

Date: zullen we de vragen per kopje doen? Ik ben benieuwd naar de Engelse website. Die is vertaald, maar hebben jullie daar zelf nog wat aan gedaan, en wat zijn jullie plannen daarvoor? Hebben jullie daar naar gekeken?

Castor: direct na de vakantie hebben we hiernaar gekeken. We hebben hierover contact gehad met Studio Plakband, om bijvoorbeeld pagina's toe te voegen, zoals commissies met een Engelstalige pagina, en de pagina over Wat is een studievereniging.

Date: dan een vraag over het eerstejaarspakket. Dat is misschien ook een beetje aan de Introductiecommissie. Dit jaar is het via Blackboard gaan en is hij niet rondgestuurd. Daardoor is één en ander gemist door sommige eerstejaars. Willen jullie daar als bestuur wat mee doen? En wat vindt de IC hiervan?

Castor: wij hebben dat inderdaad gehoord, misschien is het handig als er iemand van de IC op kan reageren?

Esther: wij hebben dit bij de evaluatie aangekaart, het was één van de grote pijnpunten. Er wordt iets opgestuurd, er zal een *physical reminder* komen, en ook met een uitleg van Blackboard.

Castor: zijn er nog andere vragen over internationalisering?

Date: nou, ik had nog een vraag. Waarom zijn jullie niet meteen begonnen om die interesse te peilen bij internationale studenten voor het Language Café?

Castor: daar hebben we gewoon niet aan gedacht.

Date: dat is dan duidelijk.

Lex: over de samenwerking met Awater: ook al is het nog niet concreet, zou je misschien iets meer kunnen vertellen?

Castor: we willen het onderling gaan doen, een beetje zoals huiswerkbegeleiding. Het gaat erom dat wij het kunnen faciliteren. Zijn er dan nog vragen over eerstejaarsbeleid?

Floris: ik las dat de UIT-week een dag langer gaat duren. Er wordt daarin ruimte gemaakt voor studieverenigingen. Is daarover al contact geweest met het UIT-bestuur?

Castor: ons leek het in ieder geval geen goed plan om als individuele vereniging daar iets mee te doen, maar binnen VIDIUS zijn er gesprekken over om zaken samen te doen, zodat we alsnog iets kunnen bewerkstelligen.

Floris: je zou misschien een samenwerking vanuit SVO GW doen, zodat je toch wat kunt showen naar buiten. Je zou studentenverenigingen zo voor kunnen zijn.

Pepijn: studentenverenigingen lijken soms het enige wat je zou kunnen doen als student in Utrecht, dus het lijkt me een goed idee om zo studieverenigingen wat meer onder de aandacht te brengen.

Lex: er zijn volgens mij ook plannen om dit te doen vanuit de SVR. Je moet denk ik wel samenwerken met andere verenigingen, in je eentje moet je er niet teveel moeite in steken denken.

Myrthe: doe het samen met het SVO!

Gerben: een kleine toelichting vanuit VIDIUS: hoe het nu staat, is dat er één standje komt voor studieverenigingen. Daar wordt ook aandacht besteed aan het begrip 'studievereniging'. Hoe het precies gaat werken, moet nog verder uitgewerkt worden.

Castor: wat misschien ook wel interessant is om te melden, is dat we aanwezig zullen zijn op de internationale Open Dag als UHSK. Deze 'UU Orientation Day' zal plaatsvinden op 4 februari.

Om 19.57 komt Ivo binnen.

Floris: hoe gaat het met de halfjaarlijkse inschrijving?

Castor: er zijn nu vijf commissies waar plekken vrij zijn, de BeCo is daar later nog bij gekomen. We hebben het via de website, Facebook en stuurgroep gecommuniceerd. Er zijn nog niet heel veel inschrijvingen.

Richard: krijgen wij de resultaten van de enquête op de één of andere manier terug te in enige taartdiagrammen?

Castor: oh ja excuses, dat had ik net moeten vermelden. Vanaf morgen zullen we het op de kamer inzichtelijk maken met alle frutseltjes en dingetjes. Kom vooral langs.

Date: er zijn nu ongeveer tachtig ingevuld. Dat lijkt me een goed begin, maar het zijn denk ik toch voornamelijk de mensen die toch al actief zijn. Ik denk dat het toch handiger is om hem ook uit te printen en langs de eerstejaarscolleges langs te gaan. Dan kun je ook de mensen bereiken die in eerste instantie niet actief zijn bij de UHSK, die zo'n link misschien makkelijk wegglikken.

Bram: dat is een goed punt. We zijn te laat actief aan de slag gegaan om langs het hoorcollege Wereldculturen te gaan en toen kregen we te horen dat de cursuscoördinator ziek was, waardoor er een college uitviel en het contact stroef verliep. Daardoor kon ik dus uiteindelijk niet langs gaan, maar dat willen we voor de volgende enquête zo mogelijk zeker wel gaan doen. Overigens bleek uit de enquête wel dat er een flink deel van de respondenten nog nooit in een commissie had gezeten.

Lex: hoeveel mensen doe nu überhaupt een commissie? Als het goed is er nu van elke commissie ook aanwezig, doe die enquête gewoon voor de volgende ALV!

Floris: ik hoorde dat de Beeldcommissie niet altijd even lekker loopt. En dat er bestuursleden posters aan het maken zijn. Dat kan niet de bedoeling zijn. Ik probeer het even netjes te verwoorden. Hoe hebben jullie contact met de BeCo?

Castor: vorige week hebben Emma en ik met de BeCo vergaderd. Er is nu binnen de BeCo een soort controlecomité ingesteld om te zorgen dat de deadlines gerespecteerd worden en dat er ook kwalitatief goed werk geleverd wordt. Verder is er een aantal mensen uitgegaan dat niet actief was, dus zoals gezegd, ze zoeken nog mensen!

Mayte: wie zitten er in het controlécomité?

Emma: Thomas van Gaalen, Myrthe van der Velde en Mark.

Mayte: dus alleen mensen uit de commissie?

Castor: dat klopt.

Floris: hoe heeft de Acquisitiecommissie precies contracten verduidelijkt?

Castor: een voorbeeld is 't Hart, dat is afgebrand dus moesten er nieuwe afspraken gemaakt worden.

Lars: we krijgen nog tachtig euro van 't Hart.

Floris: hoe gaat het met de vergaderlijst voor achter op de kamer? Zijn er nu minder 'conflicten'?

Castor: het is voor ons vooral handig gebleken voor het feit dat iedereen dan weet wat er gebeurt.

Nina: heeft het dan ook daadwerkelijk geholpen?

Castor: ik denk niet dat zo concreet peilen is, maar ik heb zelf in elk geval geen discussies meer gehoord.

Judith: ik weet niet of iemand deze mening met mij deelt, maar ik vind dat sommige berichten die wel wat meer aandacht mogen ontvangen, die nu soms niet krijgen omdat jullie die berichten dus combineren. Ik vond het Faceboekje echt een goed idee, maar ik merk dat als je vraagt of er iets wat gestuurd kan worden, dat jullie dan zelf wat schrijven en dat er dan belangrijke dingen gemist worden. Hebben jullie erover nagedacht om dat gewoon weer helemaal open te stellen?

Castor: in principe is dat Faceboekje gewoon altijd voor iedereen open, je kunt er altijd naar vragen op kamer. En verder is het natuurlijk altijd mogelijk om zelf als commissie een stukje aan te leveren dat jullie in een berichtje geplaatst willen hebben.

Thomas: ik wilde zeggen dat ik de banner bovenaan de Facebook erg fijn vind, aan het begin van elke week kijk ik er altijd even op. Verder: jullie beleid is toch één bericht te plaatsen per dag? Willen jullie dat nog gaan aanpassen?

Castor: vooralsnog niet. Vorige week is het voor de eerste twee keer gebeurd, ik hoop stiekem dat niemand dat is opgevallen.

Er wordt gelachen.

Floris: ik vind de agenda op de header van de Facebook heel chill, vooral zo doorgaan zou ik zeggen. De vorige twee weken zag ik gelukkig De Vingerhoed weer terugkomen, maar dat had ik daarvoor helemaal niet gezien.

Castor: dat klopt, we hebben dat in samenwerking met De Vingerhoed weer geprobeerd te regelen. Ook de communicatie is verbeterd.

Date: ik ga het dan toch maar gewoon zeggen denk ik...

Hans: ISHA?

Er wordt gelachen.

Date: nou, nee: instagram. Ik vind dat jullie het nu netjes hebben opgelost. Volgens mij hebben nu de FeCo en de ExCom een instagram, en ik zou graag willen vragen waarom jullie die nodig denken te hebben, en merken jullie daarbij ook enig effect?

Mayte: voor de FeCo, in de week voorafgaand aan het feest kun je zo makkelijker, ludieker foto's plaatsen om nog extra mensen te plaatsen.

Luke: voor ons heeft het met de promotie nog wel extra waarden, omdat het ook werkt om mensen van buiten de vereniging te trekken.

Timo: het is misschien niet per se heel erg nodig, bijvoorbeeld voor de Grote Reis, maar het is in ieder geval wel heel erg leuk.

Lex: ik ben wel benieuwd hoeveel volgers deze accounts dan hebben?

Luke: het zijn er niet echt heel veel, maar wat Timo ook al zei, het leuke eraan is wel een belangrijk argument wat mij betreft.

Jori: als het daadwerkelijk effect heeft, is er dan ook nagedacht over een Snapchataccount?

Castor: er komt nog iets leuks aan voor de diesweek betreffende Snapchat, die suggestie kregen we van Annefloor.

Daniël: nog even terugkomend op instagram, ik zie dat de FeCo tachtig volgers heeft. Dat vind ik niet per se een heel groot aantal. Volgens mij kun je mensen, ook externen, ook gewoon uitnodigen voor het evenement?

Thomas: ik ben het roerend met Daniël eens. Volgens mij kunnen we concluderen dat er niet echt een toegevoegde waarde is. Ik ben daarnaast vooral bang dat er dingen op kunnen verschijnen waar mensen aanstoot aan kunnen nemen.

Luke: daarover is wel gewoon contact met het bestuur.

Willemijn: ik heb me anders wel ingeschreven voor Roemenië door de memes van Max.

Judith: ik wilde nog wel even zeggen dat er ook wordt gekeken naar dode accounts en dat die dan verwijderd moeten worden, als er niets mee gebeurt. En ik wil nog wel even benadrukken dat iets ook wel gewoon leuk mag zijn toch? Als iets leuk is, dan is het gewoon leuk.

Floris: ik heb nog wel wat over Facebook. Zijn alle dode pagina's nu weg?

Castor: als het goed is wel, maar we zullen het in de gaten blijven houden.

Date: wij hebben vorig jaar met Beatrice de Graaf een paar keer vergaderd. Zij had contact gehad met de anti-terrorisme-eenheid; het leek haar wel leuk om daarmee iets doen met de UHSK, dus ga eens met haar praten zou ik zeggen.

Castor: nou, we nemen het mee.

Nina: ik heb contact gehad met Beatrice voor de Ouderdag, maar ze zit in een camper in Zuid-Frankrijk.

9) Financieel overzicht 91ste bestuur

Castor: dan geef ik nu het woord aan Lars.

Lars: is dit voor iedereen te zien? Mooi.

Inkomsten

Lars: we moeten aan de slag met de Aanzet-abonnementen. De desbetreffende facturen ga ik in de komende weken opsturen. Het boekenfonds loopt goed, we zijn nu al over de helft van wat we binnen moeten halen. De boekverkoop ziet er dramatisch uit, Emma is met Studystore bezig om te kijken wanneer onze provisie betaald wordt, dat schijnt niet heel duidelijk vast te liggen. Wat betreft de contributie: we moeten nog 108 euro binnenhalen. Er zijn nu twee incasso's uitgegaan, er zijn zelfs mensen die willen procederen over 18 euro. We hebben in elk geval nog 87 personen van wie we geld binnen zouden moeten kunnen halen. We hebben nu 700 euro voor sponsoring. We krijgen in elk geval nóg een keer 400 euro van De Vingerhoed, de eerste keer is inmiddels binnen. Gerben heeft nu al 300 euro binnengehaald. Gadgets moeten in theorie eigenlijk winst opleveren omdat je ze verkoopt. Er is nu wat verlies geleden, omdat we met alle truien één euro verlies leden. Zijn er vragen?

Floris: zijn er helemaal geen dassen of ander gadgets verkocht?

Lars: jazeker, maar ik heb het hele totaal al met elkaar verrekend. Dat is wat je nu hier ziet.

Floris: hoeveel eerstejaars zijn er nu?

Bram: 154, dus dat zijn er volgens mij net iets meer dan bij jou.

Er wordt gelachen.

Bram: zo bedoelde ik het niet, ik vind Floris heel aardig. Er is volgens mij nu vooralsnog wel een stijging in het ledenaantal, want mijn aantal uitschrijvingen is nog steeds duidelijk minder dan het aantal inschrijvingen.

Richard: ten eerste ben ik blij dat de vereniging weer groeit. Ten tweede een vraag: als je over die duizend euro heen gaat bij de boekenmarkt, ga je dan door?

Lars: dat denk ik wel, het drijft ook voor een groot deel op regelmaat.

Richard: is er al duidelijk hoeveel rente we gaan krijgen?

Lars: dat heb ik niet direct paraat.

Floris: als het goed is, is er over het vorige jaar gewoon rente uitbetaald, dat mag je gewoon gebruiken op je begroting.

Lars: dat moet er dan inderdaad nog bij.

Myrthe: ik vind het supergoed om dit te zien bij sponsoring. Hoe zit het met truien bij DressMe, komt daar nog wat van binnen?

Lars: oh jazeker.

Castor: die euro die we per trui hebben gesponsord komt terug.

Marwa: jullie gaan waarschijnlijk dus wel uitkomen op een overschot bij het boekenfonds. Hebben jullie al een idee wat jullie daarmee gaan doen?

Lars: ik zal daarop terugkomen bij de uitgaven.

Thomas: jullie verkopen toch ook boeken via bol.com? Hoe loopt dat?

Lars: zal ik dat anders gewoon eens laten zien?

Lars klinkt het Bol.com tabblad aan.

Lars: ongeveer de helft van het boekenfonds komt dus van de bol.com-boeken. De boeken vinden dus gretig aftrek.

Gerben: we moeten wel blijven verkopen, anders komen we straks om in de boeken want docenten blijven maar boeken aanleveren.

Juul D.: ook puur uit interesse, heb je al ideeën voor sponsoring Gerben?

Gerben: we halen het al bijna dankzij de commissie van DressMe. Ik ben wel bezig met allemaal mails versturen naar allerhande bedrijven, daarvoor heb ik een brochure gemaakt over bijvoorbeeld advertenties.

Lex: ik begrijp nu niet helemaal waarom die euro per trui bij gadgets staat? Kun je niet het geld dat je van DressMe krijgt, dat laten compenseren?

Lars: de provisie van commissiekleding komt daar ook nog weer bij, dus ik wil niet teveel dingen door elkaar gaan gooien.

Lenna komt binnen om 20.17.

Lex: laat maar zitten dan, dan snap ik het.

Uitgaven

Lars: er is een aantal zaken dat ik sowieso wil aanstippen. Er is nu nog vijfduizend euro aan saldo over bij de commissies. Er wordt dus goed uitgegeven. De ExCom staat nu nog in het rood, maar dat komt vanwege de aanbetalingen en dat het inschrijfgeld nog niet binnen is. De Carrièrecommissie heeft veel meer geld gekregen dan voorgaande jaren, dus dat wordt gretig gebruikt en volgens ook goed gebruikt. De FeCo staat in het rood, omdat er ook al aanbetalingen zijn gedaan voor het K-sjot voor de feesten die nog moeten komen. Zijn er over commissies vragen?

Floris: hebben ze winst gemaakt op de vorige feesten dan?

Lars: op één feest was er gigantisch winst, bij het andere een beetje verlies.

Date: vorig jaar is 500 euro bijgekomen bij de Excursiecommissie. Hoe ervaren jullie dat, heeft dat geholpen?

Lars: dat is een goede, ik vraag me af of ik het nu zelf ga beantwoorden. Ik denk dat het in elk geval wel helpt voor het omlaag brengen voor de prijs. Dit soort dingen is denk ik lastig te meten, omdat er ook andere variabelen zijn natuurlijk.

Date: dus het is helemaal in de inschrijfprijs gestoken?

Lars: ja, helemaal.

Myrthe: wat vindt de ExCom zelf?

Timo: de Kleine Reis zat niet vol, maar dat zou ook gekomen kunnen zijn door de bestemming.

Kelly: wij dachten wel dat het nodig zou zijn geweest, maar volgens mij is gebleken dat het niet zo is. Je kunt nu ook VIGU aanvragen, dat scheelt al een hoop.

Max: er zijn nu denk ik ook minder actieve eerstejaars. De eerstejaars die er zijn, zijn allemaal heel actief, maar het zijn er in aantal niet zoveel. Daar hadden wij ook nog over gespeculeerd.

Lex: ik blijf het een beetje vinden dat het sowieso is voor een lagere inschrijfprijs, al zou je er natuurlijk ook wel activiteiten van kunnen organiseren. Het is lastig te peilen, het maakt denk ik niet uit of het dan vol zit of niet.

Timo: ik denk inderdaad dat het niet heel veel uitmaakt, maar het is volgens mij ook wel leuk als het niet zo duur is.

Lars: dan door naar de bestuursuitgaven en het kopje overig. De Departementsreis valt in mijn begroting nu onder activiteiten, vandaar dat de getallen daar groter zijn dan begroot. Hierbij staat ook de besparing van het Drukcontract, dus dat wat we effectief besparen op de Aanzet en de Argus. Dit gaat grotendeels gestoken worden in een galadiner, voor de rest zijn we nog bezig om daar iets voor te bedenken. De Vaste Lasten omvatten onder andere De Volkskrant en Davilex. De enquête valt nu vooralsnog onder onvoorzien, omdat het nog niet iets structureels qua uitgaven. We hebben nu één keer één maand gekocht bij Survio.nl voor meer mogelijkheden, maar dus nog geen vast abonnement. Zijn hier nog vragen over?

Richard: ik zie dat er vijftig euro uit het bonusbudget is?

Lars: dat is de Archiefcommissie voor zuurvrije insteekhoezen en postermappen. Het leek ons goed om dit uit het bonusbudget te laten doen, omdat het iets incidentieels was.

Richard: dat vind ik eigenlijk ook helemaal goed. Er is nu nog wel 950 euro over: zijn daar al ideeën voor?

Lars: ik ben vanaf vorige week dit in elk geval elke week op de stuurgroep aan het promoten. Ik ga het volgende week ook rondsturen.

Richard: misschien ook een idee om individuele leden aan te spreken?

Lars: als je de stuurgroepnotulen gelezen hebt, die ook naar de Senaat worden gestuurd, zie je dat ik dat de afgelopen weken al een aantal keer genoemd heb. Veel mensen die op de kamer zijn, hebben denk ik toch al wel binding met een commissie. Ik vind het niet per se een aantrekkelijk idee om heel erg te gaan leuren.

Floris: als ik daar op in mag haken, ik weet dat het lastig is om het leeg te krijgen, voordat het wéér in de commissiebedankdag gaat. Het zou echt zonde zijn als er nu weer niets uitkomt.

Ivo: ik wilde ook nog even aanhaken bij Richard. Spreek juist vooral leden aan die verder *niet* actief zijn? Waarom is het bonusbudget juist niet iets waarmee je langs gaat bij bijvoorbeeld hoorcolleges? Het is misschien juist een mooie kans om de UHSK uit te breiden, juist met de mensen die er nog niet heel erg bij betrokken. Je hoeft niet met geld te smijten, maar je kunt best buiten de commissies en de stuurgroep en de kamer treden zo.

Lars: daar kunnen we het zeker eens over hebben.

Timo: je kunt er ook een stukje over zetten in de nieuwsbrief, want die krijgt iedereen.

Date: misschien iets met instagram...

Er wordt gelachen.

Lex: het wordt nu een beetje gepresenteerd alsof dit het probleem is van het bestuur, wat mij betreft is dit het probleem van mensen aan de andere kant van het bestuur: kom eens met ideeën! Daarnaast lijkt het me goed dat een eventueel volgend bestuur kijkt naar een verlaging van het bonusbudget.

Date: Natuurlijk kun je mensen niet dwingen, maar je kunt volgens mij best wel wat doen aan de promotie.

Marwa: namens de Kascommissie mag ik nog wat zeggen. Timo, Bas en ik zijn vorige week bij Lars op bezoek geweest. Het was geen verrassing, gewoon gepland. Wij zijn positief: alles was prima, alles klopte.

Lars: de reserveringen voor het volgende lustrum en het centennium heb ik nog niet gedaan, die doe ik aan het einde van het jaar.

Floris: ik had stiekem toch nog een vraag over 'Overige'... ik weet dat het heel erg mierenneuken is, maar jullie wisten van tevoren al dat de enquête zou gebeuren, en volgens mij moest het ook het idee zijn dat het jaarlijks zou terugkomen. Waarom staat het dan bij 'Onvoorzien'?

Lars: we wisten nog niet welk programma we zouden we gaan gebruiken én we wisten nog niet hoeveel het precies zou gaan kosten. Wij hebben nu gekozen voor één maandabonnement gekozen, anders zouden de kosten bij Vaste Lasten met een

jaarprogramma meteen wel heel erg omhoog gaan. Het is natuurlijk ook aan het 92^{ste}.

Myrthe: over de lustrumreserveringen: er staat nu al 4800 voor, is er dan bij het 19^e lustrum bijna 10.000 euro?

Lars: ja, dat klopt.

Date: ik zou daar nog wel op willen inhaken. Zouden we het geld niet nu gewoon weg kunnen zetten, en dat het 92^{ste} gewoon 1100 euro extra heeft? Dan kunnen we het directer besteden en komt het ook directer terug bij de leden. Misschien moet je dan wel het Vermogensplan aanpassen, maar daar zouden jullie dan nog naar kunnen kijken.

Lars: als ik de begroting van het 89^{ste} heb gezien, ga ik daarmee bezig.

Floris: ik zou toch zo snel mogelijk de reserveringen overmaken naar de spaarrekeningen, dat is natuurlijk aantrekkelijker voor de rente. Het moet er toch naar toe. En zou er misschien even heel kort een kleine plaspauze kunnen worden gehouden?

Castor: dat moet wel kunnen.

Lars: er staat nu een heel afschrikwekkend rood bedrag, maar dat zou wel gewoon moeten goedkomen.

Richard: dus je gaat op nul komen, zei je dat nou?

Lars: nee, dat is als alles goed zou komen.

Castor pauzeert de vergadering om 20.41.

Castor hervat de vergadering om 20.49.

10) Input driejarenplan

Castor: Middels dit agendapunt willen wij nog een klein halfuurtje een discussie faciliteren over een te schrijven Driejarenplan voor de vereniging zelf. Aan de hand van enkele stellingen hopen wij genoeg input te verzamelen vanuit jullie om een breed gedragen visie te creëren wat betreft de nabije toekomst van de UHSK.

Thema: Internationalisering

Stelling: 'De voertaal van de UHSK moet binnen drie jaar Engels zijn'.

Castor: Dit is een vrije ironische foto, aangezien Milly, die hier op de foto staat, inmiddels helaas gestopt is met de opleiding geschiedenis. Het afgelopen jaar is de UHSK gestart met het verengelsen van de vereniging, maar nog steeds is de voornaamste voertaal het Nederlands, dit geldt ook voor de ALV. Deze stelling is niet alleen bedoeld om in te gaan op verengelsing, maar ook andere thema's binnen de internationalisering kunnen aangestipt worden. Zoals in ons beleidsplan aangegeven hebben we verschillende stappen gemaakt op het gebied van internationalisering, maar ook besloten om te inventariseren wat de algemene consensus is. Naast de eerste enquête is deze discussie, ook bij de andere stellingen daar een mooie gelegenheid voor.

Floris: zouden jullie misschien voor een volgende keer stellingen mee kunnen sturen met de bijlagen?

Thomas: dan gaat wel alle spontaniteit eraf Floris.

Castor: het is wel een goed punt.

Jori: even voor de duidelijkheid, is dit nu jullie standpunt van het bestuur?

Castor: nee, het is bedoeld om discussie te ontlokken.

Ivo: ik denk dat het percentage Nederlandstalige en Engelstalige studenten de komende drie jaar nog wel echt ver uit elkaar blijft liggen, te ver om de hele UHSK te verengelsen. Je gaat dan een enorme meerderheid vragen Engels te spreken om een kleine minderheid tegemoet te komen. Als tweede argument: ik denk dat je misschien toch ook wat regionaliteit en wat eigen cultuur verliest – het klinkt misschien wat dubieus, maar we zijn wel gebonden aan een locatie, aan een land, ik denk dat het zelfs voor internationals goed is dat we Nederlands blijven praten en ik denk dat het mooi is om de identiteit zou te behouden.

Hans: ik vind de manier waarop het nu gaat echt goed, dat je het laat afhangen van hoeveel animo er is, van huidige trends. Ik denk niet dat het over een aantal per se helemaal Engels moet zijn, ik denk dat je pas een andere discussie gaat voeren als het aantal Engelstalige studenten echt substantiëler wordt. Dan heb je ook meer mogelijkheden om mensen bij de gemeenschap te betrekken.

Jori: ik ben het eigenlijk wel helemaal met Hans eens. Ik zou het zelfs per definitie *niet* opnemen in het Driejarenplan, maar het inderdaad per jaar af laten hangen.

Castor: wil iemand nog iets anders zeggen aangaande internationalisering?

Richard: als het aantal internationals groter wordt, dan zou de 'paper trail' natuurlijk ook vertaald moeten worden; notulen van ALV's en stuurgroepen, bijvoorbeeld.

Castor: vooralsnog doen we dat voornamelijk op waar mensen behoefte aan hebben

Date: het Huishoudelijk Reglement is al vertaald, de statuten worden als het goed is vertaald.

Richard: statuten zijn alleen rechtsgeldig in de Nederlandse taal. Als je de statuten wil vertalen, moet je daar dus heel secuur mee zijn en de internationale studenten ook hierop wijzen.

Myrthe: als je met je enquête de internationals wil bereiken, denk ik dat je hem gewoon eerst meteen in het Engels moet doen. Dat lijkt me een stuk netter.

Castor: we waren het de eerste keer ook vooral vergeten, voor de tweede keer zullen we het zeker doen.

Myrthe: dat is goed om te horen.

Lex: ik denk dat er wel *iets* in het Driejarenplan moet over hoe je het verengelsen / internationaliseren wil aanpassen of wat je ermee wil doen. Het hoeft het niet helemaal vastgelegd te worden. De discussie kan wat mij betreft ook gaan over een soort internationaal lidmaatschap, dat aangepast is op hoe zij gebruikmaken van de UHSK, aangezien ze bijvoorbeeld niet naar een ALV gaan. Ik denk dat het belangrijk is dat er in elk geval concrete plannen komen.

Marwa: ik wil me graag aansluiten bij Lex. Ik snap dat van die cultuur wel goed, maar het is gewoon dat we gewoon richting internationalisering gaan in de toekomst. Als vereniging moeten we daar gewoon open voor blijven staan.

Daniël: ik denk dat het organisch gaat groeien. We zitten pas in het eerste jaar met tien aanmeldingen, ik heb er zelf misschien drie gezien. Ik denk dat we er nog niet iets zinnigs over kunnen zeggen, behalve dat het een kwestie is van vraag en aanbod.

Judith: dat kun je wel zeggen, maar stel nou dat er een internationale student voor de deur staat, dan moeten we wel met z'n allen beslissen of we dan in het Engels willen gaan praten of niet. Ik denk dat daar wel over nagedacht moet worden.

Lucy: je hoeft toch niemand te weigeren omdat hij of zij misschien niet alles begrijpt?

Ivo: ik wilde nog wel benadrukken dat ik niet vind dat je mensen die dan Engels praten op de kamer eruit moeten gooien, zo bedoelde ik dat helemaal niet. Ik vind wel dat het bestuur er echt over moet na gaan denken en daarover in gesprek met de hele universiteit, want het is een zaak die natuurlijk breder speelt: hoe ga je het leren van Nederlands bijvoorbeeld accommoderen?

Lucy: mijn zus doet iets van Natuurwetenschappen en die hebben het er ook heel uitgebreid over. Volgens mij is het punt dat ze nu binnen tien jaar de meeste studies gewoon helemaal in het Engels willen geven. Volgens mij moeten we niet alleen nadenken over wat we doen met Engelstalige personen, maar ook met de verengelsing *an sich*. Daar moeten we met de hele UHSK denk ik goed over nadenken; aangezien dit nu al een plan is, zouden we daar nu al stelling in kunnen nemen.

Willemijn: mijn punt sluit daar wel op aan eigenlijk.

Thema: Onderwijs

Stelling: 'De nieuwe verdiepingspakketten en tracks moeten hun weerslag krijgen binnen de UHSK'.

Castor: In het huidige collegejaar gaan de eerstejaars de gelegenheid krijgen om te kiezen tussen een Geschiedenis- en Internationale Betrekkingentrack. De zes afdelingen van het Departement krijgen mede daardoor het beheer van een eigen verdiepingspakket in handen. Wij zijn benieuwd naar jullie mening over het feit in hoeverre de UHSK zijn koers op het gebied van onderwijs en de organisatie van activiteiten door deze verandering moet aanpassen. Denk daarbij bijvoorbeeld aan de

structuur van commissies, onderwerpen van een symposium, de mate van voorlichten.

Myrthe: ik ben er helemaal voor om er een activiteitje of twee daarop te richten, dat lijkt me prima. Je bent wel echt een geschiedenisvereniging, je bent een groep, je bent er voor iedereen. Je moet denk ik geen activiteiten gaan organiseren voor een bepaalde groep en ik zou ervoor willen waken dat IB de overhand krijgt, daar ben ik dan een beetje bang voor.

Date: ik vind het wel een beetje lastig. Als wij er niets mee gaan doen, dan zal het departement het op gaan nemen, en dan kun je in elkaars vaarwater komen. Ik ben bang dat je dan heel erg gaat uitvoeren wat het departement wil. Dat moet je echt voorkomen en dat je op een natuurlijke weg een soort balans vindt.

Pepijn: ik zie gewoon niet echt de specifieke voordelen ervan. Volgens mij moet je je richten op de algemene belangen en interesses, een verzuiling lijkt me een slechte zaak.

Lex: misschien kunnen we de stelling omdraaien? Dat de verdiepingspakketten zich aanpassen aan de UHSK? We werken altijd al samen met het departement. Is het echt nodig dat we dit zo doen? Volgens mij willen zij vooral onze expertise en onze mankracht, omdat zij daar vooral geen tijd voor hebben. Je kunt altijd dingen samen doen, maar ik zou het geen structuur in de vereniging laten hebben, omdat elke vijf jaar de onderwijsstructuur toch verandert.

Castor: zijn er wellicht eerstejaars die hier wat op willen zeggen?

Jacob: het is misschien wel lastig om iets te zeggen omdat we gewoon ook nog niet precies weten wat de verdiepingspakketten precies in gaan houden.

Hans: ik wil nog wel iets toevoegen; veel afdelingen organiseren zelf ook al lezingen bijvoorbeeld. Zo kun je mensen van verdiepingspakketten wel aanspreken door duidelijk te maken dat het er is, dan hoeft je er zelf niet eens wat aan te doen.

Myrthe: ik wilde nog even terugkomen op het punt voor Date: ik denk dat we er niet zo bang voor hoeven te zijn voor kleinere groepjes. Er zullen altijd kleine clubjes blijven, maar zo'n grote vereniging als de UHSK hoeft zich er niet druk over te maken. Het wordt denk ik eerder een 'en/en'.

Jori: dat wil ik wel echt onderschrijven. We trekken niet met onderwijsgerelateerde activiteiten de meeste mensen, maar bijvoorbeeld met feesten of reizen: dat is wat de UHSK echt kan faciliteren, ik denk dat het prima verder naast elkaar kan leven.

Richard: het zou leuk zijn als mensen een beetje het licht zouden zien en als ze een beetje naar de UHSK zouden trekken. Er komt nu voor het departement meer aandacht voor de tracks en verdiepingspakketten, er zijn zelfs communitycoördinatoren waar jullie gelukkig mee in gesprek gaan. Het woord 'moeten' vind ik een beetje naar, maar ik denk dat er zeker iets mee moet gebeuren.

Castor: we hebben afgelopen week een gesprek gehad met Leen, die nog eens benadrukte dat wij als UHSK de échte partner zijn voor het departement?

Jori: Leen gaat toch weg?

Castor: daar hebben wij niets van vernomen.

Ivo: als je het nu ziet, zijn er al best wel geïncorporeerde programma's. Of je nu verzuiling wil of niet, het gaat toch komen dankzij de onderwijsveranderingen. Je kunt er voor kiezen om ermee samen te gaan en ze op te nemen; of je haalt je handen ervan af en dan kan alles in elkaar storten, maar dat kan ook níét gebeuren. Ik zou hier als bestuur echt zeker wat mee doen, voordat je het zomaar wegschuift.

Timo: misschien een idee betreffende het bonusbudget: je zou dat best kunnen verdelen en toewijzen aan de verdiepingspakketten, waarmee zij dan een activiteit zouden kunnen organiseren. Zo kun je mensen *via* de verdiepingspakketten betrekken bij de vereniging en mensen meteen laten zien wat de UHSK te bieden heeft.

Judith: ik vind het heel leuk dat UBO-activiteiten gekoppeld kunnen worden aan de vakken die de eerstejaars hebben. Die eerstejaarsexcursies zouden ook prima, zonder enige schade, op eenzelfde manier georganiseerd kunnen worden voor tweedejaars van een bepaald verdiepingspakket. Zo kun je mensen die normaal gesproken niet bij de UHSK zouden zijn makkelijk aantrekken, en je schrikt er denk ik niet heel veel mensen mee af. Het hoeft maar een klein zinnetje te zijn, maar dan heb je het wel gedaan.

Thema: Interne organisatie

Stelling: 'De UHSK kent op dit moment een overdaad aan activiteiten'.

Castor: Uit de resultaten van de eerste UHSK-enquête kwam naar voren dat er geen consensus is over het huidige aantal commissies en activiteiten. Middels deze stelling willen wij dieper ingaan op deze altijd actuele kwestie binnen de UHSK. Moeten er meer of minder activiteiten en commissies zijn?

Marwa: ik vind de stelling volledig terecht, we doen echt veel te veel, we komen er echt in om. We merkten het vorig jaar, we merken het dit jaar weer. Het gaat ten koste van de activiteiten zelf, omdat lang niet alles nu goed bezocht wordt of kan worden. Dat kan volgens mij anders en het moet ook echt anders.

Castor: een idee zou zijn om een quotum op te leggen?

Marwa: ja precies! Of inderdaad een nog actievere samenwerking van commissies, zoals jullie dat ook in het beleidsplan hebben staan.

Hans: Met een groot aanbod bereik je denk ik veel mensen, dan is er veel diversiteit. Het is wel ook lastig voor het bestuur, want je moet natuurlijk alles bezoeken. Hoe zien jullie het nu zelf?

Castor: we proberen er wel rekening mee te houden met de planning, januari en februari zijn nu heel erg vol. We merken de diversiteit, maar we merken ook dat mensen keuzes gaan maken. Het zijn, net als bij jullie, de onderwijsactiviteiten die er dan onder lijden.

Jori: ik denk dat het per definitie druk is, dat merken we denk ik allemaal wel. Ik denk dat het gevoelig ligt, maar misschien moet je toch echt kijken naar het samenvoegen van commissies die eenzelfde of een vergelijkbare inslag hebben.

Esther: combineren van commissies is misschien wel een beetje radicaal. Ik denk dat de diversiteit niet eens zo heel groot is, er zijn toch best veel commissies die best veel in elkaars vaarwater kunnen komen. Dan kunnen er heel veel dezelfde activiteiten worden georganiseerd in een kort tijdsbestek.

Lex: volgens mij wordt er nu een probleem gemaakt dat er niet echt is. Ik heb zelf geen last van het aantal activiteiten. Ik vraag me af of met minder activiteiten ook meer mensen naar die activiteiten gaan komen. Misschien moeten we gewoon niet zulke *high hopes* zetten voor activiteiten, maar gewoon wat realistischer zijn in je verwachtingen.

Pepijn: ik vind het juist wel mooi dat je zoveel te kiezen hebt, en je hoeft ook gewoon niet overal naar toe. Samenwerkingen organiseren en verwachtingen aanpassen lijken me dan beter dan meteen commissies fuseren.

Richard: ik kan me heel erg vinden in Lex. Bij JSVU gaan bestuursleden lang niet naar alles toe, organisatorisch is het prima te doen. Je moet denk ik eerder gaan zoeken naar een heel andere groep mensen, want we putten nu toch voornamelijk uit dezelfde 'pool' van mensen. We moeten als vereniging gewoon anders gaan denken, we hebben nu wellicht onze limiet bereikt.

Kelly: wat Esther al zei, ik denk dat je ook al wat kunt bereiken als commissies onderling ook al met elkaar meer gaan overleggen over wat ze wanneer gaan doen. Zo kun je, ook of juist als de activiteiten vergelijkbaar zijn, ze beter verspreiden.

Thomas: ik sluit me helemaal aan bij Lex en Richard. Voor bestuursleden kan het vervelend zijn, maar ik vind het wel echt heel mooi dat we als UHSK zoveel te bieden hebben.

Marwa: er wordt nu wel steeds gezegd dat het vervelend is voor het bestuur. Kunnen we dan alsjeblieft afspreken dat het bestuur niet overal voltallig aanwezig hoeft te zijn? Ik heb het idee dat dat een beetje heerst op dit moment.

Lex: ik heb niet het gevoel dat dat echt een issue is. Volgens mij heeft niemand in de zaal het idee dat het bestuur altijd overal aanwezig moet zijn.

Floris: als er een deel van het bestuur niet bij is, dan wordt toch vaak wel even benadrukt.

Jori: zullen we het anders weer over de vereniging hebben?

Floris: ja daar ben ik het helemaal mee eens, maar ik vind het wel naar dat dingen dan nu zo achter de rug om worden gezegd over bestuursleden die er niet zijn op een activiteit.

Jori: ik merk nu wel dat je met sommige commissies gewoon minder mensen trekt, en

dan delven vaak steeds dezelfde commissies het onderspit. Wat dat betreft heb je dus gewoon teveel activiteiten. Dus misschien moet je denken aan een jaarplanning.

Thomas: ik denk dat dat het lastig is om dat zo stellig te zeggen, Jori.

Castor: wat betreft Jori's opmerking over de jaarplanning, dat is gewoon wel echt heel lastig, zo hebben we dit jaar gemerkt.

Date: ik zou nog wel een algemene opmerking willen maken. Ik zou aan jullie willen meegeven: voordat we aan een nieuwe driejarenplan beginnen, dat we nog gaan kijken hoe het met het vorige plan gebeurd is, en wat er gedaan kan worden met het facultaire plan.

11) W.v.t.t.k.

Er zijn geen w.v.t.t.k.'s.

12) Rondvraag

Juul: doen jullie mee aan de sexy besturenkalender?

Castor: nee, we hebben besloten om dat niet te doen.

Hans: wanneer komt de foto van het 90^{ste} op de kamer?

Date: daar is men mee bezig. Ik heb wel een vraag aan Bram: zullen er straks ook bitterballen zijn op de borrel?

Bram: dank voor deze vraag, Date. Er is vast wel wat te regelen.

Floris: ik ben, een jaar na een memorabele ALV, wel heel benieuwd hoe het ervoor staat met de kroeg, en hoe jullie dat ervaren?

Gerben: over het algemeen best goed. Het is inderdaad vervelend als mensen er nog zitten bij onze tafels, maar een kroegbaas kan die gewoon niet wegsturen. Wat betreft de installatie: daar is Rob al mee bezig, hij is daar wel al heel lang mee bezig. We zouden erover na kunnen denken om die presentaties anders of op een andere plek te gaan vormgeven.

Daniël: ga je dan niet voorbij aan het idee van een stamkroeg? Dat kon altijd bij de Stadsgenoot wel.

Myrthe: nee, dat is juist de reden dat we daar zijn weggegaan.

Castor: laten we deze discussie nu niet opnieuw openen. Floris, wilde jij nog wat zeggen?

Floris: blijf je alsjeblieft hard maken voor dingen die wel afgesproken zijn. Daarnaast waren er volgens mij weer onduidelijkheden bij de ExCom-inschrijving, is daar nog over geweest?

Castor: er is duidelijk gecommuniceerd dat we pas om 10.00 zouden beginnen. Ik wil wel

gewoon toegeven dat we inderdaad als bestuur erbij hadden moeten gaan zitten op de gang.

Date: dan moet je misschien niet mensen om 8.00 al nummertjes gaan geven.

Kelly: dat zou voor de ExCom echt drama zijn. Organisatorisch was het gewoon een goede beslissing om die nummertjes al uit te delen. We zijn er druk mee bezig geweest, maar het is echt gewoon heel moeilijk.

Floris: maar kan er niet eens gewoon echt geprobeerd worden om iets radicaals te veranderen? Voor hetzelfde geld bevat een loting bij Ameland bijvoorbeeld ineens heel goed.

Judith: bij die inschrijving heb ik mij wel heel even in een hoekje geduwd gevoeld. Ik vond het heel vervelend dat de ExCom en het bestuur op de kamer mochten en andere leden en ik vond mij daadwerkelijk onder het bestuur geplaatst toen er werd gezegd dat het belachelijk was dat er mensen al om 8.00 waren, terwijl ExCom en bestuur er toen zelf ook al waren. Je kunt nu wel zeggen dat je vervelend vindt hoe het gegaan is, maar daar hadden jullie wel eerder over na mogen denken.

Castor: prima dat je het zegt.

Richard: ik vind het leuk dat we zo met die stellingen mee mogen en kunnen denken over de vereniging.

Lars: ik heb er twee: hebben jullie al gehoord van het bonusbudget?

Er wordt gelachen.

Lars: twee: mocht er iemand heel erg interesse hebben in de begroting en verdere tabbladen, dan mag je me dat gewoon vragen.

Castor: Lars zal straks buiten staan met de muntjes. Let op: het zijn witte, dus mocht je toevallig nog andere muntjes hebben, alleen de witte kun je inleveren.

13) Afsluiting

Castor sluit de vergadering om 21.31.

